
Schriftelijke vragen aan het college van Burgemeester en Wethouders 
ex art. 37 van het RvO 

Vanuit onze achterban hebben wij opmerkingen en vragen  gekregen over de ontwikkelingen 
bij Franciscushof, Lieshout. Geconstateerd is dat daar een toenemende leegstand van 
(zorg)appartementen is en dat er geen nieuwe verhuringen meer zouden plaatsvinden.

Vragen:

1. Is het College op de hoogte van deze ontwikkeling en –zo ja- weet het college hoeveel 
appartementen inmiddels leegstaan?

2. Heeft het College inmiddels met (de RvB van) De Zorgboog contact over deze 
ontwikkelingen en –zo ja- wat is het resultaat daarvan?

3. Als het College dat contact nog niet gehad heeft, is men dan voornemens dat alsnog te 
gaan doen?

4. Is het College met ons van mening dat –als de leegstaande appartementen inderdaad 
voorlopig niet worden verhuurd- deze dan beter voor tijdelijke verhuur aan bijv. 
spoedzoekers beschikbaar kunnen worden gesteld?

5. Zo ja, is het College dan bereid dat aan het de RvB van de Zorgboog voor te leggen?
6. Is al iets bekend over de plannen over een toekomstige invulling van het complex en welke partijen 

zijn/worden daarbij dan betrokken? 
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